
Pályázat az ELTE TTK HÖK sportbiztosi 
tisztségére

Bemutatkozás

Székely Gellért Zsombor vagyok, másodéves fizika szakos hallgató, elméleti fizika 
szakirányon. Eddig csak az idei év elején, a Választási Bizottság elnökeként volt 
szerencsém beleszagolni a hallgatókat képviselő és az értük dolgozó hallgatók 
munkájába, valamint Zakariás Barbara sportbiztosnak segítettem az 5vös5 
szervezésében. Illetve, mint sportoló, szeretném népszerűsíteni a karon a sportolást, úgy 
általában, mert egészséges és hagy ne soroljam, mi még. Barbara – illetve az ő elődje, Kis 
Róbert – segítségével (többek közt) rálátok arra, hogy az ELTE természettudományi 
karán a sportélet és a sportolás nem egy élenjáró, de azért szükséges dolog, melynek 
megszervezése sem tartozik az egyszerű kategóriába.

Motiváció

A karon tanuló hallgatók számára – ha nem is elsődleges, de – fontos a sport. Ezért én is 
fontosnak tartom, hogy a sportolási lehetőségek és a sportesemények érdemben 
legyenek lekommunikálva feléjük. Mint az előző sportbiztos egyik szárnysegédje, egy 
bizonyos szintig már beleláttam ebbe a munkába is, és szeretném ezt továbbvinni, 
lehetőségeim és képességeim szerint fejleszteni. Szeretném a sportcsoportot fel- és 
összerázni még jobban, hogy olyan sportesemények is visszakerülhessenek a kar 
életébe, amelyek az utóbbi egy-két évben sajnos nem kerültek – vagy nem kerülhettek –
megrendezésre. 

Fő feladatok

Sportcsoport

Az utóbbi pár hónapban láttam egy kialakulófélben lévő, jól működő, ámbár még 
fejleszthető sportcsoportot, melynek tagjaival személyes ismeretséget is sikerült többé-
kevésbé kiépítenem. Remélem, hogy szorosabbra tudom velük fűzni a szálakat és 
közösen véghezvisszük azon terveimet, mellyel felrázni kívánom a TTK sportéletét.

Népszerűsítés

Mint sportoló fontosnak tartom azt, hogy a mozgás szeretetét és fontosságát 
lekommunikáljuk azok számára is, akiknek még nem sikerült ilyen tapasztalatot 



szerezni. Ezt úgy képzelem el, hogy a Nyúzban és a honlapon, valamint a sportos 
faliújságon a szokásos heti cikkek mellett – vagy ha épp nincs semmi új, népszerűsíteni 
kívánt sport terítéken, akkor helyett – egy-egy sportnépszerűsítő rövidke írás, avagy 
idézet híres sportolóinktól. Sőt szeretnék a Nyúz sportrovatába cikket íratni jelenleg is a 
karra járó neves, kimagasló eredményeket elért sportolókkal, hátha ez még jobban 
motiválja a többieket a sport megszeretésére, de legalább kipróbálására avagy csak egy 
kis mozgásra. Illetve szeretnék a tavalyihoz hasonlóan egy kérdőívet kitöltetni a 
hallgatókkal annak érdekében, hogy újra képet kapjunk arról, mi az, amit 
megvalósultnak éreznek a sportolási lehetőségek terén, mi az, ami még nem valósult 
meg, de volt már róla szó, illetve mire lenne még igény.

Együttműködés

Természetesen elődeim által kiépített kapcsolatainkat a többi kar sportfelelősével, az 
EHÖK-el, a sportösztöndíjjasokkal valamint a különböző egyesületekkel (pl. BEAC) és 
intézményekkel (pl. MEFS) sem hagynám kihasználatlanul, és a velük való 
együttműködés gyümölcseként – többek között – szeretném a kar életébe beilleszteni 
ismét a Jeges Estet, illetve akár további sportesemények, sportprogramok megjelenését 
a kar életében, például egy Lukasóra SportProjektet. Ez azt takarná, hogy az embereknek 
legyen lehetőségük sportolni a lukasóráik időpontjában. Ehhez természetesen kellenek a 
többi sportfelelősök és a BEAC is. A közeljövőben nagy valószínűséggel lesz egy MEFS 
által kiírt sportpályázat, amiből tudnánk finanszírozni egy nagy, országos, 
természettudományi kari sportnapot (pl. Természettudományos Testébresztő 
Találkozó), amelynek megszervezéséhez természetesen a többi egyetem TTK-jával is 
össze kell fogni, így ötleteket is kaphatunk arra, hogy a saját hallgatóinkat miféle 
sporteseményekkel tudnánk még megfogni. Azonban amennyiben ez nem lesz, abban az 
esetben sem adnám fel ezt a tervet, hanem szeretném felkutatni az összes pályázati 
lehetőséget.

Rendezvények

XVIII. 5vös5

Az eddigi mintára, illetve egy-két lépést előrehaladva, a sportcsoportra valamint 
az ELTE Polythlon szakosztályra támaszkodva szeretném megrendezni, mint a kar – és 
talán az ELTE – legnagyobb sporteseményét. Amiben szeretnék előrelépéseket tenni, az 
a XI. kerületi Önkormányzattal való együttműködés, a többi egyetemmel történő 
szerveződés illetve támogatók szerzése terén. Az Önkormányzattal való együttműködés 
előnye lenne, hogy ők könnyebben elérik a középiskolás diákokat, ami dobna egy kicsit a 
létszámon illetve így akár még Önkormányzati támogatást is szerezhetünk – amit 
fordíthatnánk a frissítés fejlesztésére. A többi egyetemmel szerveződés alatt arra 
gondoltam, hogy ahogy a BME-t beépítettük, és aktív futóinkká – egy elég népes bázist 
kialakítva – tettük, úgy ezt a nyitást el lehetne kezdeni a Corvinus avagy a TF felé (vagy 
akár mindkettő). A szponzoráció, illetve szponzorok beszerzése arra irányulna, hogy a 
verseny minőségét fejlesszük, például szeretnék nagyobb célkaput beszerezni triatlon 



versenyeket lebonyolító cégtől, az időmérő- és eredménykiértékelő chippes csapatnak 
egy elkeríthető sátrat – és mindezt kompenzálni az adott cég reklámjainak a 
sportfelületen illetve a verseny alatt történő kihelyezésével gondolnám. Ugyanakkor 
szeretnék egy sportcéggel is kiépíteni komolyabb kapcsolatokat jó, minőségi frissítők –
reklámért cserébe alapon (pl.: Decathlon). Valamint szeretnék speakert is a versenyre, 
olyat, aki érdemben el tud vinni a vállán egy ekkora kaliberű versenyt – erre van is 
jelöltem. Illetve szeretnék együttműködni a rendezvényszervező biztossal és így az 
esetleges csúszás alatt sem lenne unalom, hanem egy DJ hozhatná az elvárt hangulatot.

Összegyetemi rendezvények

Szeretnék az elődeim nyomán részt venni – amennyiben lesz – olyan 
összegyetemi sportprogramok szervezésében, mint az Éjszakai Sport vagy a Sárga 70 
teljesítménytúra.

Pályázatok

Fontosnak tartom a rendszeres valamint az egyszeri sportpályázatok lekommunikálását 
a hallgatók felé, mivel sokan nem tudják, hogy pontosan mire és miért kaphatnak 
támogatást, pedig esetleg nagyon jó, sokakat megmozgató szakos sporteseményeket 
szerveznek, vagy az ELTE nevében kiváló eredményeket érnek el. 

Zárszó

Fő cél a hallgatók felrázása, sportolásra, mozgásra ösztönzése. Ennek érdekében 
szeretnék dolgozni a sportcsoportommal és az EHÖK sportbizottságával együtt. 

A tisztség betöltésével járó feladatokat a gólyatábor és más események / rendezvények 
szervezése során valamint az ELTE TTK HÖK Választási Bizottságának elnökeként 
szerzett tapasztalataim, az elődeimtől kapott illetve a sportmúltamból szerzett legjobb 
tudásom szerint szeretném betölteni úgy, hogy a fentebb leírtak megvalósulhassanak és 
az ELTE TTK sportéletét még nagyobbá, nagyszerűbbé és gördülékenyebben működővé 
alakítsam.

Budapest, 2014. november 6. Székely Gellért Zsombor


